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PROTOKÓŁ  Nr 37.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  6 czerwca 2012r. 
 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

 

1. Marek Markowski – Kierownik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa  

 

Porządek: 

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych  

w okresie od 31.05.2012r. do 06.06.2012r. 

2. Informacja odnośnie zbiornika retencyjnego i na temat rozbiórki  

3. Sprawy różne. 

 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1. 

30.05.2012r. – mecz drużyny Weteranów w Otwocku, 

02.06.2012r. – mecz Trampkarze’98 w Tłuszczu, 

02.06.2012r. – piknik rodzinny zorganizowany przez Szkołę Podstawową im. 

Jana Pawła II w Tłuszczu– Ogródek Jordanowski – podziękowanie dla Ks. 

Andrzeja za pomoc w organizacji, 

03.06.2012r. – piknik rodzinny i zjazd absolwentów Gimnazjum im. Królowej 

Jadwigi w Tłuszczu, 

04.06.2012r. – mecz Oldboi w Tłuszczu, 

04.06.2012r. – zebranie Terenowego Koła Pszczelarzy, 
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05.06.2012r. – walne zebranie Spółdzielni Mieszkaniowej „Jedność” w 

Tłuszczu, 

09.06.2012r. – występ Chóru Miejskiego „Lux Mea”  na VII Konkursie Pieśni 

Sakralnych w Ząbkach, prezentacja pięciu pieśni o godzinie 12.15. Udział bierze 

19 chórów w tym 3 z powiatu wołomińskiego. 

 

Ad 2.  

 

Zaproszony na posiedzenie komisji Pan Marek Markowski został poproszony 

przez przewodniczącego Pana Tadeusza Sasina o podanie informacji na temat 

zbiornika retencyjnego. 

Pan Marek Markowski poinformował, iż specyfikacja jest przygotowana, została 

zaakceptowana umowa, a dokumenty przekazano do pracownika zamówień 

publicznych i w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie 

projektu. Koncepcja zbiornika, która został przygotowana  i przedstawiona na 

spotkaniu  miała  niedociągnięcie polegające na tym, że  konstrukcja wału  

ziemnego okalającego zbiornik znajdowała się częściowo na terenach jednostki 

planistycznej pod zabudowę mieszkaniową (poza terenem przeznaczonym pod 

budowę zbiornika). Dlatego też w dokumentacji zostało naniesione zastrzeżenie, 

dokładniej w opisie przedmiotu zamówienia do przetargu, że projektant, który 

będzie opracowywał taki projekt ma się trzymać zasady  tej wybranej koncepcji, 

jednak nie akceptujemy tego rozwiązania z wałem na terenach mieszkaniowych. 

Ma to być tak zrobione, aby ten wysunięty wał cofnąć. Projekt musi być taki, 

żeby zbiornik jako konstrukcja zmieścił się na terenie, który jest pod tą budowę 

przeznaczony. 

Radny Tadeusz Sasin zapytał, czy zgłaszał ktoś jakieś uwagi na temat 

głębokości zbiornika? 

Pan Marek Markowski odpowiedział, iż w tym projekcie jest uwzględniona 

opinia hydrologów  po przeprowadzonych licznych badaniach i analizach. 

Radny Fydryszek Włodzimierz dodał, iż średnia głębokość zbiornika to ok 1,7 

metra, czyli dno będzie nierównomiernie ukształtowane, gdyż chodzi o faunę i 

florę. 

Kierownik ID również dodał, że projekt przewiduje tzw. głęboczki w dnie 

zbiornika, co szczególnie ważne są dla życia ryb. 

Radny Mikiciuk zapytał jaki jest przybliżony termin powstania zbiornika 

retencyjnego Kierownika Wydziału ID? 

Pan Markowski  poinformował, że realizacja  projektu przewidziana jest na 

okres 2 lat. Jest to bardzo duże zagadnienie ze względu na wymagania 

środowiskowe. Sama procedura, uzyskanie decyzji środowiskowej, 
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przeprowadzenie badań w terenie, gdyż czynniki te są niezbędne do 

sporządzenia raportu i na wszystko potrzeba czasu. Następnie projekt techniczny 

należy opracować w oparciu o dane środowiskowe i uzyskać decyzję 

środowiskową z RDOŚ. 

 

Kolejnym poruszonym temat na posiedzeniu komisji rozbiórki budynku po 

pracowni technicznej na terenie przy Szkole Podstawowej w Tłuszczu. 

Przewodniczący komisji Pan Sasin poprosił o informację, kto wydał decyzję na 

rozbiórkę tego budynku? 

Pan Markowski wyjaśnił, że jakiś czas temu został zlecona (przez poprzedniego 

kierownika wydziału) i  przeprowadzona analiza pod kątem przystosowania tego 

obiektu do potrzeb szkolnych. W wyniku której budynek ten mógł zostać 

przeznaczony na magazyny, lub ewentualnie można byłoby  go po bardzo 

gruntownej i kosztownej renowacji (ok. 300tys zł) przeznaczyć pod urządzenie 

klas lekcyjnych. Kierownik Wydziału ID przekazał informację odnośnie 

urządzenia równolegle drugiej sprawy placu zabaw przez  na który dyrektor 

szkoły w Tłuszczu otrzymała dofinansowanie z dotacji i zainstalowanie 

urządzeń do zabawy było bardzo zawężone w czasie. 

Radni zastanawiali się również, czy nowopowstały ogródek jordanowski nie 

będzie kolidował w przyszłości z halą sportową.  

Kierownik Wydziału ID przyznał, że może kolidować, jednakże okaże się to 

dopiero w tworzonej koncepcji. W przyszłości instalacje z tego ogródka 

jordanowskiego będzie można przenieść w inne miejsce. Jeśli chodzi o 

powstanie hali, to zakładając, że w tym roku Gmina uzyska pozwolenie na 

budowę to około 2-3 lat w zależności, czy gmina otrzyma dofinansowanie i w 

ramach tego będzie określony termin realizacji inwestycji. 

Radny Fydryszek poprosił o informację Pana Markowskiego na temat etapu 

tworzenia projektu kanalizacji w ul. Nowosadowej w Tłuszczu. 

Pan Markowski poinformował, iż wyszły zapytania i zostanie wyłoniona firma. 

 

Ad 3. 

 

Radny Tadeusz Sasin powrócił do tematu nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Tłuszcz Panu Wnukowi. Pan Sasin uważa, iż na najbliższej 

sesji Rada powinna podjąć stosowna w tym zakresie uchwałę. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma  wystosowanego przez mieszkańców 

miejscowości Chrzęsne do Burmistrza Tłuszcza, które zostało przyjęte na 

dziennik w dniu 10.05.2012r., nr 929 – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu – 
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odnośnie wykupu nieruchomości gminnej.  

Radni sugerują, aby Komisji Budżetu i Inwestycji przeanalizowała stosowną 

dokumentację odnośnie tej nieruchomości. 

Radny Sasin apeluje do radnych, aby liczniej uczestniczyli w życiu kulturalnym 

Gminy oraz zaprasza na  

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  25 czerwca 2012r.   

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 25.06.2012r. 

    


